
Težave bo treba sproti
reševati
Letna seja občinskega sindikalnega sveta
bo 15. marca/Živko Rus evidentiran
za novega predsednika

Planiranje in spremljanje
uresničevanja planov razvoja
ter uveljavljanje delitve po delu
in rezultatih dela - tema nalo-
gama so namenili lani na ob-
činskem sindikalnem svetu
največ pozornosti. »Vendar še
vedno nismo dosegli pričako-
vanih rezultatov,« je dejal Edo
Krofl, predsednik občinskega
sindikalnega sveta.

Delo občinskega sindikalne-
ga sveta je bilo predvsem
usmerjeno v ustvarjanje pogo-
jev za boljše možnosti pridobi-
vanja dohodka. Zaradi znanih
vzrokov na tržišču, trganja re-
produkcijskih verig in pomanj-
kanja energije, pa še tako do-
bre sindikalne pobude niso za-
živele. Premiko na bolje so v
poročilu o svojem delu ugoto-
vili pri boljšem nagrajevanju
proizvodnega dela. Visoka in-
flacija pa takšna prizadevanja
večinoma razvrednoti. Med le-
tom so se sindikalisti, na pri-

mer.zelo trudili, da bi presegli
najnižji osebni dohodek stare-
ga milijona, akcijo pa bi morali
zaradi naglega naraščanja živ-
Ijenjskih stroškov neprestano
nadaljevati. Zdaj je že dvanajst
tisoč dinarjev na mesec malo.

»Pri uveljavljanju nagrajevanja
po delu in rezultatih dela, bi
morali zato nujno opredeliti
merila za delitev dohodka in
čistega dohodka glede na to,
koliko so k ustvarjenemu do-
hodku prispevali delavci ssvo-
jim živim in minulim delom,« je
med daigim dejal Edo Krofl v
pogovoru za Zbor občanov.

To so med ostalimi glavne
usmeritve, ki si jih bodo zasta-
vili člani občinskega sindikal-
nega sveta tudi v prihodnje,
natančneje pa jih bodo opre-
delili na letni volilni seji, ki bo
15. marca. Predsedstvo občin-
skega sindikalnega sveta je na
nedavni seji že oblikovalo

predlog možnih kandidatov za
vodilne funkcijp v občinskem
sindikalnem svetu. Med dru-
gim je za predsednika občin-
skega sindikalnega sveta evi-
dentiran ŽIVKO RUS, zaposlen
v delovni organizaciji Instala-
cija, za sekretarja pa ANDREJ
SATRAN, zaposlen v VGP Hi-
drotehnik.

»V sindikatih bomo še na-
prej vztrajali na načelu, da mo-
ra biti osnova za socialno var-
nost delo,« je nadaljeval Edo
Krofl. V mnogih panogah pa se
zaradi objektivnih težav in no-
tranjih slabosti trenutno sre-
čujejo z navidez nerazrešljivi-
mi problemi. Takšna panoga je
med drugim gradbeništvo, kjer
so bile nekatere organizacije
prisiljene bistveno zmanjšati
obseg del. Pesti jih razlika med
cenami materialov in končnih
izdelkov ter uslug, seeonsko
delo in precejšnja fluktuacija
delavcev, »Pred nedavnim je
zaradi takšnih težav prišlo do
izsiljenega sestanka na grad-
bišču soseske BS 5/2 v Sploš-
nem gradbenem podjetju Gro-
suplje, o čemer se je precej
razpisala Delavska enotnost.
Menim, da gre v tem primeru
tudi za slabo obveščenost sin-
dikalnih funkcionarjev in vseh
družbenopolitičnih organizacij
v kolektivu, saj bi ob njihovem
hitrejšem ukrepanju stvari lah-
ko uredili po normalni poti, z
običajnim dogovarjanjem, ne
pa z izsiljenim sestankom,« je
dejal Edo Krofl. Družbenopoli-
tične organizacije v tozdih in
delovnih organizacijah ter vo-
dilni delavci še premalo poz-
najo svojo vlogo in vellkokrat
le čakajo. Probleme pa je treba
sproti reševati.
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